
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 
     2/10 2023 KL.18.00  

 

 

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      - 

Joachim Ling                  JL Närv Berit Pettersson                   BP - 

Lage Bard                      LB Närv Anders Hermansson Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Anders Bard Närv 

Lars Magnusson  Närv Berit Skärfve Gullbrand      BSG Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Joachim Ling. 

5. Ekonomi: 2023 inkomna medel 258 400 kr förbrukat 129456 kr. Tillgångar 

med planerade projekt är 312 360 kr 

6. Ärenden; Elarbeten i smedjan är utförda efter kommunens plan efter de samrått 

med ngn på länsmuseet. Kommunikationen mellan kommunen och kulturarvet 

har dock fallerat. I framtiden måste detta säkerställas att information om 

planerade arbeten sker. 

7. Ärenden; Akut reparation av Jutan är utförd, Ågårds Bygg anlitades. De har 

inkommit med en budgetoffert på renovering av bärande stomme. Pris 312 500 

sek. Styrelsen skall nu söka medel för detta samt rådgöra med Länsmuseet om 

Tryckimpregnerat virke kan användas.  

8. Information: Bokprojektet framskrider med bakgrundsfakta. Anders Bard 

väckte frågan om Kulturarvet kan klassa om sig till hembygdsförening. Mötet 

beslutade att det inte var aktuellt nu. Samhällsföreningen har tagit in offerter 

för markberedning vid Lekplats området. Frågar även om Kulturarvets 

möjligheter till stöd. Mötet är positiva till det, men vill återkomma med hur. 

Hänvisningsskyltar till parkeringen saknas. Sture J frågar kommunen vem som 

gör det. Den gamla kyrkdörrsnyckeln bör förvaras på en säkrare plats. En kopia 

skall tillverkas maxkostnad 3000 kr. Lage B ordnar det. En sammanställning av 

vad som skett 2023 inom Kulturarvets område skall göras Berith samordnar. 



Önskemål från hantverkarna att museet är bemannat under julmarknaden. KGS 

ordnar detta. 

 

Nästa möte: Januari 2024         Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Joachim Ling 


